

中山醫學大學 113 學年度春季班境外專班招生委員會錄取公告

中華民國 114 年 01 月 16 日中山醫大校教字第 1140000642 號

主旨：茲公告本校 113 學年度春季班健康管理學院醫療產業科技管理學系越南境外碩士專班錄取名單。

Admission Announcement for Department of Health Policy and Management in College of Health Care and Management Overseas Master Program at Vietnam, Spring, 2025.

依據：經本校 114.01.16 境外專班招生委員會第二次會議通過。

This Admission Announcement was approved by the second Meeting of Admission Committee of Overseas Program on Jan 16, 2025.

說明：

一、榜單姓名如有誤植，以該生報名時所繳驗之證件為準。

1.If there were misspelling on this Admission List, the names should still be in accordance with those on the application forms.

二、錄取之新生應依錄取通知之規定辦理報到手續，並於入學註冊時依規定繳交期限繳驗護照、經駐外單位驗證之畢業證書及歷年成績等相關文件資料正本，否則取消錄取資格。

2. Please submit the passport along with the original academic degree and transcript before the specified deadline. These documents should be verified by a Taiwan overseas representative office or an institute designated by the Executive Yuan, or through a private agency commissioned by the Executive Yuan. Students who do not submit us the documents in time will lost their eligibility to enroll at our university.

三、錄取新生入學後其所繳交證件資料發現與事實不符時，應即取消入學資格，如在本校畢業後始發現者，即勒令繳銷其學位證書。

3. All the submitted application documents must be accurate and valid. If it is found that the documents submitted by newly admitted students do not match the facts, their admission qualification should be immediately revoked. If such discrepancies are discovered after graduation from this university, the degree certificate will be ordered to be revoked.

主任委員 **黃建寧**

健康管理學院醫療產業科技管理學系越南境外碩士專班
Department of Health Policy and Management
in College of Health Care and Management Overseas Master Program

序號 Number	准考證號 Apply No.	錄取別 Status	姓名 Full Name	國籍 Nationality
1	2519HA0021	正取 Accepted	Viet *** Trieu	越南 Vietnam
2	2519HA0018	正取 Accepted	Kim Ngoc *** Vinh	越南 Vietnam
3	2519HA0015	正取 Accepted	Nga *** Tran	越南 Vietnam
4	2519HA0004	正取 Accepted	Truong *** Dang	越南 Vietnam
5	2519HA0014	正取 Accepted	Huong *** Do	越南 Vietnam
6	2519HA0011	正取 Accepted	Nhut *** Dang	越南 Vietnam
7	2519HA0016	正取 Accepted	Nhan Thi *** Nguyen	越南 Vietnam
8	2519HA0006	正取 Accepted	Tran *** Ngan	越南 Vietnam
9	2519HA0019	正取 Accepted	Nguyen *** Linh	越南 Vietnam
10	2519HA0012	正取 Accepted	Hoa *** Nguyen	越南 Vietnam
11	2519HA0017	正取 Accepted	Nam *** Nhut	越南 Vietnam
12	2519HA0010	正取 Accepted	Tram Nguyen *** Ngoc	越南 Vietnam
13	2519HA0008	正取 Accepted	Le *** Ngan	越南 Vietnam

序號 Number	准考證號 Apply No.	錄取別 Status	姓名 Full Name	國籍 Nationality
14	2519HA0007	正取 Accepted	Truong *** Quoc	越南 Vietnam
15	2519HA0003	正取 Accepted	Le Dang *** Mai	越南 Vietnam
16	2519HA0009	正取 Accepted	Hanh - Le *** Bich	越南 Vietnam
17	2519HA0020	正取 Accepted	Vy *** Thanh	越南 Vietnam
18	2519HA0001	正取 Accepted	Le Dang *** Phuong	越南 Vietnam
19	2519HA0013	正取 Accepted	Huynh *** Nguyen	越南 Vietnam
20	2519HA0002	正取 Accepted	Pham *** Huy	越南 Vietnam
21	2519HA0005	備取 Waiting list	Bui Ta *** Thu	越南 Vietnam

以上合計錄取：正取 20 名 及 備取 1 名

Total admissions: 20 accepted candidates and 1 on the waiting list.